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Höst- & valmöten i sektionerna

Under oktober har det varit 

höst- & valmöten runt om i 

sektionerna.

Tyvärr har vi inte bilder 

från alla, men några har vi 

lycktas fånga.

Downton Abbey



Hänt i sektion PPH

Sektion Primärvård-Psykiatri-Habilitering har haft 

valmöte.

Där valdes styrelse och representantskapsledamöter 

samt valutskott.

Det blir Rosmarie Holm som fortsätter vara 

ordförande i två år till. Linda Ingvarsson och Stina 

Eldh valdes till huvudskyddsombud. Dessa två blir 

tillsammans med Anna Leufvenius 

styrelseledamöter.

Sektionens representantskapsledamöter (som 

hoppar på sitt uppdrag genast för att kunna rösta vid 

avdelningens repskapsmöte i november) blev Linda 

Ingvarsson, Anna Leufvenius, Mathilda Glans, 

Birgitta Persson, Linda Häggman, Catharina 

Blomqvist, Eva Jönsson och Gudrun Larsson. 

Suppleant blev Anne-Lee Carlqvist.

I valutskottet fortsätter Ingrid Thörngren.  

Inga motioner eller förslag hade inkommit till mötet.

Styrelsen välkomnar alltid förslag till verksamheten t 

ex vad gäller medlemsaktiviteter. 

Tack säger vi i styrelsen för att vi blev valda. Tack till 

er som ställde upp under valmötet med er närvaro 

och genom att ta på er mötesuppdrag. 

Medlemsaktivitet i sektion Primärvård-

Psykiatri-Habilitering genomfördes 12 

oktober. Vi tog bussen till Ullared. 

Mycket folk, många saker, en del regn, 

glada resenärer, så kan dagen 

sammanfattas i korthet. Vi i styrelsen 

tackar er alla som var med! 



Hänt i sektion PPH

En turné är igång! Styrelsemedlemmar 

besöker arbetsplatser för att träffa 

medlemmar. Detta förankras alltid hos 

arbetsgivaren och har hittills främst 

genomförts i Primärvården.

De verksamheter som besöks är i första 

hand de där ännu inget Vision-ombud och 

skyddsombud har valts av medlemmarna. 

Även inom Psykiatri och Habilitering 

kommer besök att genomföras framöver. 

Vi i styrelsen försöker hinna med så 

många besök som möjligt nu under 

hösten och sedan till våren.

Det är riktigt roligt att träffa er och flera 

nya ombud har valts.

Genom ombuden skapas inflytande lokalt 

och från arbetsgivarhåll betonas också 

vikten av att ha samverkanspartners. 

Sista turen med husbilen inom Region Skåne 

gick till Psykiatrihuset på Baravägen i Lund. 

Tack till er medlemmar som kom och pratade 

med oss. Evenemanget togs upp i sociala 

medier, där förekom en bild på en människa 

som rakat in Visions logotype (de två pilarna) i 

kalufsen. De av er som såg den kanske kände 

igen den här sektionens Stina… Hon hade i ett 

svagt ögonblick sagt hon skulle göra detta vid 

tillfälle och stod nu vid sitt ord. Sådana saker 

kan en bjuda på. Vi får lätta upp för oss ibland 

när vi nu i övrigt sysslar med så seriösa 

uppdrag som det handlar om inom arbetsrätt 

och arbetsmiljö. 

Nu rullar husbilen iväg för andra uppdrag. Detta 

var ett evenemang som genomfördes i 

samarbete med Visions Center i Malmö och nu 

är det dags för andra center i Sverige att 

genomföra liknande aktiviteter. 



Hänt i sektion SUS

I sektion SUS har det inte hänt så 

mycket sen sist.

Man har i vanlig ordning sysselsatt 

sig med medlemsärenden, och även 

en del utbildningar har en några av 

styrelsen varit del i.

Sektionen tyckte därför att en trevlig 

kväll till havs kunde liva upp i 

höstmörkret.

Den 26 september åkte ett drygt 50-

tal medlemmar med M/S Aurora, och 

bjöds där på en tre-rätters.

Sektionen hade även bjudit in de 

andra sektionernas medlemmar att 

delta – och några hörsammade 

inbjudan – mycket trevligt. 



Hänt i avdelningen

I avdelningens regi har det sen sist varit två utbildningar; 

Schyst arbetsliv och ombuds- och skyddsombudsutbildning.

Några av de glada deltagarna på Schyst arbetsliv.

Den 2-3/10 gick ca 20 medlemmar 

utbildningen Schyst Arbetsliv. Som 

exempel diskuterades 

förutsättningar, utveckling, fair union 

och löneprocess. Vi hade två 

fantastiska dagar på Marina Plaza i 

Helsingborg

Årets ombud- och 

skyddsombudsutbildning är nu 

genomförd. Vi hälsar dom nya 

ombuden välkomna som 

förtrodenvalda i Vision.



Drop-in 17.00 - 18.15 Mötesplats CRC, Jan Waldenströms gata 35, Malmö 

sjukhusområde. Ingång på baksidan efter 17.00.

Här äter vi en välsmakande buffé

17.45 - 18.30 Utanför Jubileumsaulan, Jan Waldenströms gata 5, plan 0

Registrering och servering av kaffe/te och kaka.

18.30 - - Jubileumsaulan

Möte där diverse val ska förrättas, motionshantering.

När mötet är slut kommer Ewa-Gun Westford, skånepolisens presstalesperson, 

att föreläsa om sitt arbete som polis och sina erfarenheter med mycket värme och 

humor.

Reseersättning utbetalas - res gärna kollektivt.

Parkering ersätts med billigaste alternativ - P-huset på sjukhusområdet 80 kr.

När: 28 november kl. 17.00 - ca 20.45

Var: Mötesplats CRC, Jan Waldenströms gata 35, Jubileumsaulan, Jan 

Waldenströms gata 5

Anmäl dej HÄR senast den 18 november

Glöm inte ange i "övrigt-rutan" om du är repskapsledamot eller ersättare till 

sådan.

https://vision.se/Din-utveckling/Kurser/?f=Courses&q=representantskapsm%c3%b6te&a=false


En text om bud 

Presentationen var klar. Så kom frågan som liksom hade hängt i luften hela tiden: "Vem 

vill ta på sig uppdraget?" 

Tystnaden blev total. Ingen rörde sig. Några skruvade lite på sig och andra såg 

fundersamma ut. 

"Är det ingen som är intresserad?" Alla visste på något sätt att det var ett viktigt uppdrag 

som gav möjlighet till utveckling av ett annat slag än vad det dagliga arbetet gjorde. 

Samtidigt fanns det en tvekan hos mötesdeltagarna. Skulle det finnas det tid för detta? 

Behöver man inte kunna en massa för ett sådant här uppdrag?

Om man gräver i ordböckerna ser man att ordet för det uppdrag som det här handlar om 

går tillbaka till fornsvenskan och innebär att man får en fullmakt för att utföra ett uppdrag. 

Uppdraget behövde bäras av en vilja att engagera sig för andra på arbetstid. Att vara en 

företrädare som bevakar andras intressen. Någon som berättar om det som kommer att 

hända och som andra behöver få vetskap om. Arbetsgivaren var skyldig att ordna med 

tiden, och för uppdraget fanns bra utbildning på arbetstid.

Det här skulle innebära en möjlighet att bli, som man sade i fornsvenskan, ”delaktogher” 

– det vill säga att kunna delta i något inte som åskådare utan som aktiv part.

Det funderades i rummet. Tystnaden bröts av att en av deltagarna försiktigt räckte upp sin 

hand och sade: ”Jag skulle kunna tänka mig detta.” 

Rummet vaknade till liv. En glädjefull stämning utbröt. Blickar höjdes. Leenden sprack 

upp. Ryggar blev raka. Det hördes flera röster: ”Bravo!” “Excellente!” “Magnifico!” 

“Splendido!” “Dig ska vi välja till ombud för vår grupp!”

Den facklige företrädaren tog fram ombudsblanketten. Den nyvalde fyllde i sina uppgifter 

och två av de andra medlemmarna skrev under och därmed intygade att personen hade 

blivit vald. 

”Välkommen som ombud”, hälsade den facklige företrädaren. 

Så fick även denna medlemsgrupp ett lokalt Vision-ombud. Slutet gott på denna 

berättelse. Samtidigt är det bara början på en utmanande och rolig framtid. 



Hänt i sektion 02

Fikadagar med sektion 02

Under hösten har sektion 02 genomfört fyra 

fikadagar på några av de arbetsplatser som 

har flest medlemmar.

Vi har varit på Medicon Village i Lund, 

Rådhus Skåne i Kristianstad, Regionhuset 

på Dockplats 26 samt Skånetrafikens 

huvudkontor i Hässleholm.

Det var trevliga dagar i mycket positiv anda 

med samtal om fackliga frågor och 

dessutom en och annan ny medlem.

Vi ser fram emot att göra fler besök så 

meddela oss gärna om ni vill att vi ska 

komma till er.



Utbildningsdagar för 

medicinska sekreterare

Arbetsgivaren har genomfört 

utbildningsdagar för medicinska 

sekreterare. 

Ämnet för dagarna var 

Kommunikation, bemötande, 

värdegrund och 1177-

vårdguiden.

Från avdelningen fick vi 

möjlighet att vara med och i 

pauserna träffa deltagarna. 

Trevliga samtal och många 

tävlande under båda dagarna.  

Hänt i avdelningen


